

Title (en)
Stencil frame.

Title (de)
Siebdruckrahmen.

Title (fr)
Cadre d'écran.

Publication
EP 0129635 A2 19850102 (DE)

Application
EP 84100894 A 19840128

Priority

- DE 8318331 U 19830624
- DE 8331133 U 19831029

Abstract (en)

The stencil frame (10) consists of profile tubes (11) which each have a wall (14) with a flat attachment surface (13), lying in the same plane for all the tubes (11), for a printing net (12). In order to design the stencil frame (10) in such a way that its cleaning is facilitated and the attachment of the printing net (12) to the stencil frame (10) is improved, the tube wall (19) on the inner side of the net is designed to descend from its starting point at the tube wall (14) having the attachment surface (13) towards the tube wall (17) located on the edge side of the net. <IMAGE>

Abstract (de)

Der Siebdruckrahmen (10) besteht aus Profilrohren (11), die jeweils eine Wand (14) mit einer bei allen Rohren (11) in derselben Ebene liegende ebenen Befestigungsfläche (13) für ein Drucknetz (12) aufweist. Um den Siebdruckrahmen (11) so zu gestalten, daß sowohl seine Reinigung erleichtert wird, als auch die Befestigung des Drucknetzes (12) am Siebdruckrahmen (10) verbessert wird, ist die netzinnenseitige Rohrwand (19) von ihrem Ansatz an der die Befestigungsfläche (13) aufweisenden Rohrwand (14) zur netzkantenseitig gelegenen Rohrwand (17) abfallend ausgebildet.

IPC 1-7

B41F 15/36

IPC 8 full level

B41F 15/36 (2006.01)

CPC (source: EP)

B41F 15/36 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0129635 A2 19850102; EP 0129635 A3 19860319

DOCDB simple family (application)

EP 84100894 A 19840128